
Referat af bestyrelsesmøde den 8. november 2018 

Deltagere: Annette K Jensen 
 Kristoffer Strama 
 Peter Fritzböger 
 Johnny Bidstrup 
 

1. Legepladsen 
GB vest er flere gange anmodet om et særskilt regnskab for legepladsen og 
budget for den påtænkte udvidelse, men har åbenbart ikke været i stand til at 
udskille økonomien for legepladsen fra de øvrige grønne områder. 
Der har derfor været holdt et møde mellem Skibsegen og GBvest. 
 
Imidlertid er der fortsat uenighed om legepladsarealets størrelse og dermed det 
beløb, Skibsegen skal betale. 
 
GBvest har lovet at fremsende et budget for udvidelsen og et budget for 2019. 
Bestyrelsen afventer dette. 
 
Den nuværende kontrakt lyder på 12.500 kr. årligt i 2019 og 2020. 
 

2. Opstamning af træer langs stamvejen 
Skibsegens gartner har med hjælp fra et par beboere opstammet træerne langs 
stamvejen – en ny opstamning forventes i 2020. 
Enkelte beboere har henvendt sig vedrørende træet på hjørnet af Skibsegen og 
Prøvestensvej. Træet er gået ud og bør fældes. 
Der rettes henvendelse til kommunen. 
 

3. Beskæring af træerne mellem nr. 60 og 62 og mellem nr. 71 og 89 
Der er ikke beskåret trods henvendelse til i første omgang Kjeldsbjerggaard og 
senere kommunen – der rettes fornyet henvendelse til kommunen. 
 

4. Gennemgang af stier og veje 
Det aftaltes at gennemgå veje og stier med det firma, som tidligere har foretaget 
asfaltreparationer med henblik på en vurdering af, om der er reparationer, der 
skal foretages nu, og hvad det koster, ligesom den fremtidige 
vedligeholdelsesøkonomi skal vurderes. 
 

5. Økonomi 
Økonomien er som budgetteret – den økonomiske udvikling afhænger af 
udgifterne til vintervedligehold. Der tages kontakt til FMT med henblik på en 
drøftelse af det videre samarbejde. 
 

6. Diverse 
Det aftaltes at få udarbejdet en oversigt over beboere registreret med  
mailadresser for i større omfang at kunne kommunikere via mail – f.eks. i 
forbindelse med indkaldelse til generalforsamling. Spørgsmålet forelægges 
kommende generalforsamling. 
 
Der rettes henvendelse til fa. Sten & Grus for at få færdiggjort hjørnet på 
stamvejen og repareret hullet ved nr. 81. 
 
Vi afventer henvendelse fra kommunen i forbindelse med anlæg af stier ved 
nybyggeriet. 
 



Kristoffer Strama ønsker at udtræde af bestyrelsen med omgående virkning, og 
suppleanten Peter von Kohl indtræder. 
 
Ref: Johnny Bidstrup 
 

 


